

學校通告編號：S16/17-088

聖誕節聯歡會及考試安排

敬啟者：聖誕節及新年假期將至，而各級考試則於假期後舉行。假期前後的活動安排如下：

活動		日期	其他
1.	聖誕節聯歡會	2016.12.21 (三) 在校時間為上午 8 時 10 分至下午 12 時 30 分	是日為「公益金便服日」，詳情另行宣佈
2.	聖誕及新年假期		中五及中六學生須依指示回校出席各科之補課或活動，詳情參閱附件
3.	中五及中六假期補課及課外活動	2016.12.22 (四) 至 2017.1.3 (二)	
4.	中一至中五上學期溫習計劃	2016.12.8 (四)– 2016.12.16 (五)	學生須在指定時段內溫修，請詳閱附件「考試學生須知」
5.	中一至中五 第一學期考試	2017.1.4 (三) 至 2017.1.16 (一)	請詳閱附件「考試時間表」、「考試範圍」及「學生須知」
	中一至中五 試後檢討	2017.1.17 (二) Day 6 – 2017.1.24 (二) Day 5	
6.	中一至中五 考試期間 中六上課安排	2017.1.4 (三) Day 3 至 2017.1.16 (一) Day 5	請詳閱附件「中六時間表」(2017.1. 4- 2017.1.16)
7.	中六 畢業試	2017.2.8 (三) 至 2017.2.21 (二)	請詳閱附件「考試時間表」等
	中六 試後檢討	2017.2.22 (三) Day 5 至 2017.3.2(四) Day 4	

如有查詢，請致電 23800241 與校務處職員聯絡。

請於 2016 年 12 月 8 日或以前透過「家校通系統」回覆，以便辦理及備案。

此致

貴家長



徐思明

署理校長 徐思明 啟

2016 年 12 月 5 日

回 條

聖誕節聯歡會及考試安排

敬覆者：有關 貴校通告（編號 S16/17 ~ 088）內容，業已知悉。

此致

陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：_____

家長姓名：_____

班 別：_____ 班 號：_____

簽 署：_____

請於 2016 年 12 月 8 日以前透過「家校通系統」回覆

2016 ____ 月 ____ 日

Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S16/17-088

5 December, 2016

To: All Parents

Christmas Party and Arrangement of the First Term Examination

With the Christmas and New Year holiday coming close, we would like to inform you that the first term examination is scheduled after the holiday. The arrangements of activities during the holiday period are as follows:

Activity		Date	Remarks
1.	Christmas Party	21th December, 2016 (Wed) 8:10 a.m. to 12:30 p.m.	Dress Casual Day for the Community Chess of Hong Kong; details to be announced later
2.	Christmas and New Year Holiday	22th December, 2016 (Thur) to 3rd January, 2017 (Tue)	S5. - S.6 students should come to school for classes or activities. Please refer to the attachment for the details.
3.	S.5-S.6 tutorial classes and activities during the holiday		
4.	S.1 to S.5 First term revision scheme	8th to 16th December, 2016	Students should do revision during designated periods, please refer to the attachment for the details
5.	S.1 to S.5	First term examination	Please refer to attachments titled "Examination timetable", "Examination Coverage" and "Notes to Students"
		Exam Review	
6.	S.6 Classes Arrangement during the examination period for S.1 to S.5	4th (Wed, Day 3) to 16th (Mon, Day 5) January, 2017	Pease refer to the attachment titled "S.6 Time table (2017.1.4 – 2017.1.16)"
7.	S.6	Mock Examination	Pease refer to the attachment titled "Examination Timetable"
		Exam Review	

Please reply to this circular through "School Comm System" on or before **8 December 2016**. For enquiries, please contact the school at 2380 0241. Thank you very much for your attention.



(Handwritten Signature)

CHUI Sze Ming
Acting Principal

Reply Slip

Christmas Party and Arrangement of the First Term Examination

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S1617-088 has been read and understood.

Name of student: _____

Name of parent: _____

Class: _____ Class no.: _____

Signature: _____

Please sign this circular through "School Comm System" on or before **8 December 2016**.

Date: _____

【考試學生須知】

1. 中一至中五學生須善用學生手冊內「上學期～溫習時間表」(第 104 頁)，自行編製個人溫習時間表，以響應「上學期考試溫習」的校內溫習計劃。
 2. 在「上學期溫習計劃期內」及「考試期間」，早會、早讀、英語一分鐘及課後活動均暫停。
 3. 留堂班 照常舉行。(由 3 時 35 分至 4 時 30 分)
 4. 若學生在放學後欲繼續留校溫習，可在課室溫習至 5 時(工友將照常進行清潔工作)，然後改往圖書館留校至 8 時。
 5. 聖誕節假期內，學校將進行大清潔工作，同學必須在 16/12 前清理課室學生枱及儲物櫃內之物品，並帶走課本及筆記回家溫習。
 6. 考試期間，學生須在每日「班主任節」(8 時 10 分 - 8 時 30 分)進行溫修。
 7. 除當日考試之課本外，建議學生同時帶備翌日或其他應考學科之課本一併溫習。
 8. 考試期間，學生必須穿著整齊校服(非運動服)，並依照考試時間表安排準時回校，在原課室溫習，並在 8 時 30 分／開考前 10 分鐘，往指定之考試地點。
 9. 學生須為考試妥為準備，並善用答卷時間，努力思考正確答案，不可早退或伏案。
 10. 倘當日並無編排考試，則須留在家中自行溫習。
 11. 必須帶備學生手冊。
 12. **中三同學留意**：第一學期考試成績將影響來年中四的選科編排，學生必須努力爭取佳績。
 13. **中六同學留意**：中六畢業試即將在 8/2 開始進行，學生亦須為文憑試早作準備，故勸勉各位同學應專心溫修，考取佳績。
- ★ 學生須詳閱學生手冊內有關「測驗及考試規則」(第 10 至 13 頁)及「升級標準」(第 14 頁)的內容！

努力！ 加油！

全力以赴，做到最好！

誓要比去年進步！

Notes to students regarding examination matters

1. Students should make good use of the "school revision scheme for the first term examination" and are advised to make a study timetable for revision using the timetable on p.104 in the student handbook.
2. During the period of the "school revision scheme for the first term examination" and the examination period, morning assembly, reading period, One minute English in a Minute and all extra-curricular activities will be suspended.
3. Detention Class will be held as usual. (from 3:35 to 4:30 p.m.)
4. If students would like to stay at school for revision after classes, they may stay in their classrooms until 5 p.m. (janitors will be doing the daily cleaning routine). After 5 p.m., students should go to the library and they are allowed to stay there until 8 p.m.
5. In light of the major cleaning works scheduled for the Christmas holiday, students must clear all the items in the lockers **before 16th December**, and take all textbooks and notes home for revision.
6. During the examination period, students should do revision during the "class teacher period" (8:10 to 8:30 a.m.).
7. Apart from the textbooks for the examination on that day, students are also advised to bring along textbooks for the examinations on the next day for revision.
8. During the examination period, students must wear tidy school uniform (not the sports uniform), and come to school ON TIME according to the examination timetable. They should revise in their homeroom and proceed to the examination venue at 8:30 a.m. / 10 minutes before the start of examination.
9. Students must prepare well for the examinations. They should make good use of the given time to answer all questions. They are not allowed to leave before the end of examination or to sleep during examination.
10. For days without examinations, students should stay at home for revision.
11. Students must bring along the student handbook every day.
12. For S.3 students: examination results will be a crucial factor of the assignment of elective subjects for S.4 studies. Therefore, S.3 students must strive for good results.
13. For S.6 students: The Mock Examination will commence on 8th February. S.6 students must seize every opportunity to do revision and do their best in the Mock Examination and the HKDSE examination.

Remarks: Students should read carefully the content under the section of "Regulations for Tests and Examinations" (p.10-13) and that under "Criteria for Promotion" (p.14) in the student handbook.

Strive for excellence and improvement! All the best!

科目	考試範圍	重點提示
中國語文 C.LANG.	卷一：閱讀能力	單元一：生活啟蒙 單元三：遊蹤處處 單元四：百家爭鳴 指定範文：《師說》、《論仁、論孝、論君子》、 《魚我所欲也》、《始得西山宴遊記》
	卷二：寫作能力	記敘抒情文、議論文(二題選作一題)
	卷三：聆聽及綜合能力	1. 聆聽及綜合能力技巧 2. 聆聽及閱讀材料 3. 篩選及整合資料 4. 寫作一篇實用文
	卷四：說話能力	口語溝通技巧
中國語文 (非華語課程) C.LANG. (NCS)	卷一：聆聽能力	內容理解、辨別說話者立場、領略說話者的感情、簡單評鑒能力、 創作能力
	卷二：閱讀及寫作能力	閱讀卷 甲、閱讀理解：對記敘抒情文、說明文有簡單的評鑒能力，並領 略文章情感及道理 乙、語文運用：修辭手法 (比喻、擬人、反問、設問、排比、對偶) 寫作卷 命題作文考核範圍：記敘能力、描寫能力及說明能力
	卷三：說話能力	個人短講 - 評分項目：內容、用詞、咬字、語氣態度、感情及創意 - 使用已教授的詞彙，以豐富說話內容
英國語文 E.LANG.	Paper 1: Reading (1 hour 30 minutes)	Part A & Part B (2 reading texts) - Module 1 & 2 and Test Paper 1 & 2 - Mock Exam 1 - All supplementary worksheets
	Paper 2: Writing (1 hour 45 minutes)	Part A (about 180 words) & Part B (about 300 words) - Module 1 (Part A & B) - Module 2 (Part B) - Test Paper 1 (Part A & B) - Grammar Booklet (Unit 1 – 3)
	Paper 3: Listening & Integrated Skills (1 hour 45 minutes)	Part A (4 short listening tasks) & Part B (3 integrated tasks) - Module 1 & 2 and Test Paper 1 & 2 - Mock Exam 1 - All supplementary worksheets
	Paper 4: Speaking (Preparation:10 minutes ; Group Discussion: 8 minutes)	Group Discussion (8 minutes for a group of 4 ; 6 minutes for a group of 3) - Module 1 and Module 2 - Exam Practice Paper (Test Paper 1&2; Mock Exam 1&2)
數學(必修部分)	課本 中四上(第 1 至 5 章) 多項式，公式及轉主項，二元一次聯立方程，指數定律及根式，二進制及十六進制，恆等式，因式分解，一次不等式。	帶備計算機、鉛筆、膠擦及直尺
Mathematics (Compulsory part)	Book 4A (Chapter 1 to 5) Polynomials, Change of Subject of a formula, Simultaneous Linear Equations in Two Unknowns, Laws of Indices, Numeral Systems, Identities, Factorization of Polynomials, Linear Inequalities in One Unknown.	Bring calculator, pencil, rubber and ruler
通識 LIBERAL STUDIES	單元一：個人成長 單元六：能源科技與環境	-試卷設三題資料回應題，考試時間為兩小時，各題均須作答 -溫修課本、測驗及工作紙 -注意時間分配 -小心審題，注意不同題型的作答要求 -論點論據要清晰，須善用資料及個人知識

科目	考試範圍	重點提示
物理 PHYSICS	課本 1 : 第 1-5.1 章 課本 2 : 第 1-3 章	Study the textbooks and all the worksheets Bring calculator, ball pen, pencil, eraser and ruler 溫習教科書和工作紙 帶備計算機、鉛子筆、鉛筆、膠擦及直尺
化學 CHEMISTRY	課本 1A 1B 1C Textbook 1A 1B 1C	溫習教科書和工作紙 帶備計算機、鉛子筆、鉛筆、膠擦及直尺 Study the textbooks and all the worksheets Bring calculator, ball pen, pencil, eraser and ruler
生物 BIOLOGY	課本 1A : 第 1-6 章 Textbook 1A (ch.1-6) 課本 1B : 第 7 章 Textbook 1B : (ch 7)	溫習教科書和工作紙 帶備計算機、鉛子筆、鉛筆、膠擦及直尺 Study the textbooks and all the worksheets Bring calculator, ball pen, pencil, eraser and ruler
歷史 HISTORY	主題甲 第一章及第二章 (課本頁 4-104) Theme A Chapter 1 and 2 (p.4-104)	只設一卷 (全卷必答) (包括歷史資料題及論述題) 1) 二十世紀香港的政治及行政轉變 2) 香港作為國際都市的發展 Only one paper, including Data-based question and Essay question, students should answer to all questions. 1) Political and Intitutional Changes in 20 th century Hong Kong 2) Development of Hong Kong as an international city
地理 GEOGRAPHY	第 1 章、第 7 章 Unit 1, Unit 7	帶備計算機 Bring calculator
經濟 ECONOMICS	4 上課本 : 第 1-5 課	- 帶備計算機 - 溫修課本、應試必備練習、測驗及工作紙 - 注意時間分配 - 小心審題
中國歷史 C.HIST.	單元一 夏商周 單元二 秦漢 單元三 魏晉南北朝	第一部分 論述題 (三題選答二題, 各佔 25 分, 共 50 分)
企會財 B.A.F.S.	營商環境與管理導論 第 1、2、3、4.1-4.4 章	卷一: 選擇題(30 題, 每題 1.5 分) 限時: 30 分鐘 卷二: 問答題(55 分) 限時: 1 小時
旅遊與款待 T.H.S.	旅遊與款待科課本 1S (天行出版社) 單元一: 旅遊的概念與原理 1.1 旅遊業簡介 1.2 旅行、旅遊與旅客 1.3 旅遊動機 1.4 旅遊規劃 1.5 旅遊業的主要界別及角色(交通)	- 溫修課本、筆記、測驗及工作紙 - 注意時間分配 - 小心審題 卷一(限時: 1 小時) 選擇題 30 題 資料回應題 卷二(限時: 1 小時 30 分) 論述題
資訊與通訊科技 I.C.T.	課本第 1-8 章	帶備計算機、鉛筆、擦膠及直尺
視覺藝術 V.ART.	平面設計	評賞及創作
備註: 體育之成績以平時分數計算 (包括課堂作業、上課表現等) Remark: P.E. is assessed through coursework, including classwork and performance during lessons.		

陳樹渠紀念中學
 CHAN SHU KUI MEMORIAL SCHOOL
 2016 - 2017 年度第一學期考試
 First Term Examination Timetable

中四 S.4

日期 Date	時間 Time	時限 Time allowed	科目 Subject	考試地點 Location
8:10 – 8:40 班主任節 Class Teacher Period				
2017.1.4 (星期三) (Wed.)	8:40 – 10:10	1 小時 30 分鐘 1 hr. 30 mins.	英國語文(1) (Reading) E. LANG. (1) (Reading)	原課室 Classroom
	10:40 – 12:25	1 小時 45 分鐘 1 hr. mins.	英國語文(2) (Writing) E. LANG. (2) (Writing)	
2017.1.5 (星期四) (Thur.)	8:40 – 10:10	1 小時 30 分鐘 1 hr. 30 mins.	中國語文(1) (閱讀能力) C.LANG. (1) (Reading)	
	10:40 – 12:10	1 小時 30 分鐘 1 hr. 30 mins.	中國語文(2) (寫作能力) C.LANG. (2) (Writing)	
2017.1.6 (星期五) (Fri.)	8:40 – 10:10	30 分鐘 30 mins.	企會財(1) B.A.F.S. (1)	408
		1 小時 1 hour	企會財(2) B.A.F.S. (2)	
	8:40 – 10:10	1 小時 30 分鐘 1 hr. 30 mins.	化學 CHEMISTRY	411
	8:40 – 10:00	1 小時 20 分鐘 1 hr. 20 mins.	中國歷史 C.HIST.	409
	8:40 – 10:10	30 分鐘 30 mins.	經濟(1) ECON. (1)	410
		1 小時 1 hour	經濟(2) ECON. (2)	
	8:40 – 10:10	1 小時 30 分鐘 1 hr. 30 mins.	資訊及通訊科技 I.C.T.	412
8:40 – 12:40	4 小時 4 hours	視藝(2) V. ART. (2)	404-405	
2017.1.9 (星期一) (Mon.)	8:40 – 10:25	1 小時 45 分鐘 1 hr. 45 mins.	英國語文(3) (List & Int Skills) E. LANG. (3) (List & Int Skills)	禮堂 Hall
	10:30 開始	每組約 8 分鐘 @ group 8 mins.	英國語文(4) (Speaking) E. LANG. (4) (Speaking)	
2017.1.10 (星期二) (Tue.)	8:40 – 10:40	2 小時 2 hours.	通識 LIBERAL STUDIES	原課室 Classroom
2017.1.11 (星期三) (Wed.)	8:40 – 10:10	1 小時 30 分鐘 1 hr. 30 mins.	數學(1) MATHS. (1)	
	10:40 – 11:25	45 分鐘 45 mins.	數學(2) MATHS. (2)	
2017.1.12 (星期四) (Thur.)	8:40 – 10:20	1 小時 40 分鐘 1 hr. 40 mins.	中國語文(3) (聆聽及綜合能力) C.LANG.(3) (Listening and Integrated Skills)	禮堂 Hall
	10:40 開始	每組約 25 分鐘 @ group 25 mins.	中國語文(4) 說話能力 C.LANG. (4) (Speaking)	
2017.1.13 (星期五) (Fri.)	8:40 – 10:10	1 小時 30 分鐘 1 hr. 30 mins.	地理 GEOGRAPHY	408
	8:40 – 10:40	2 小時 2 hours	歷史 HISTORY	409
	8:40 – 10:10	1 小時 30 分鐘 1 hr. 30 mins.	生物 BIOLOGY	410
	8:40 – 10:10	1 小時 30 分鐘 1 hr. 30 mins.	物理 PHYSICS	411
	8:40 – 9:40	1 小時 1 hour	旅遊與款待(1) T.H.S. (1)	412
	10:10 – 11:40	1 小時 30 分鐘 1 hr. 30 mins.	旅遊與款待(2) T.H.S. (2)	412
2017.1.16 (星期一) (Mon.)	後備日			